
Zapisnik sa 10.sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

 

1 
 

 
ZAPISNIK 

sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 
održane dana 11.travnja 2018.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 

         
 

Sjednica je započeta u 09:05 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Boris Gabela, Ćiril 
Kalebić, Vicko Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 

 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić- Općinski načelnik Općine Šolta 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
 
Od zainteresirane javnosti prisustvuju najavljeni: Predsjednik MO Gornje Selo Ante Blašković,  Maja Jurišić   
 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj otvara 10.sjednicu, pozdravlja sve prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red 

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 9.sjednice Općinskog vijeća  
3. Izvješće o radu Općinskog načelnika za proteklih 6 mjeseci  
4. Odluka o zabrani izvođenja određenih radova na području Općine Šolta u određenom  
     vremenskom razdoblju 
5. Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2017. godini   
6. Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o primjeni agrotehničkih mjera u 2017.g.  
7. Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2018.g. 
8. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od     
      interesa za Republiku Hrvatsku u 2018. godini na području Općine Šolta 
9. Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2018.g. 

10.  Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru      
        Općine Šolta za 2018.g. 
11. Razno 

 

 Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi Dnevni red.  
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se jednoglasno usvaja. 
 
Ad.2)  
 Predsjednik poziva vijećnike na raspravu o zapisniku. 
 Nema primjedbi ni ispravaka te Predsjedatelj poziva vijećnike na usvajanje zapisnika sa 9.sjednice. 
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Nakon provedenog glasovanja Zapisnik sa 9.sjednice Općinskog vijeća usvaja se jednoglasno. 
  
Ad. 3)  
 Općinski načelnik podnosi izvješće o radu u proteklih 6 mjeseci: 
-rad na pripremi Proračuna 
-otvaranje knjižnice i popratnih sadržaja, kulturno informativni kompleks, reprezentativni objekt-do 
otvaranja trebalo se suočiti sa puno dokumentacije i poteškoća u radovima 
-završetak radova na komunalnom opremanju deponija Borovik, 2.faza, ozbiljni problem zbrinjavanja 
otpada, zadržavamo otpad na otoku jer ga nemamo gdje odvesti, Lećevica neće biti napravljena još godinama 
-završna faza za dječji vrtić i jaslice, kapitalni objekt, reprezentativni vrtić, trebalo je proći mnoge komisije, 
oglašeno da se roditelji jave za otvaranje jaslica, do danas  9 zainteresirani, potrebno min 12, ide sezone, 
ispunili smo uvjet da roditelji mogu raditi  
-POSovi stanovi, bilo je potrebno riješiti puno dokumentacije vezane uz vlasništvo, sada riješeno vlasništvo 
1/1, od 7 potrebnih dokumenata sada smo na zadnjem 
-izrada izmjena PPU-a odnosi mnogo vremena, sada je u proceduri u županiji, čekamo suglasnost, onda 
odlazi na Ministarstvo graditeljstva i u konačnici usvaja se na našem Općinskom vijeću, oglašava na 
službenim stranicama i tada stupa na snagu 
-kanalizacija Stomorske veoma složen projekt, 2.ujedno i završna faza, šetnica u sklopu projekta isključivo 
trošak Općine Šolta, biti će kompletno završena u toku slijedeće godine –sada do sezone samo pripremni 
radovi, 80% projekta kanalizacije sufinanciraju Hrvatske vode, za 20% koji snosi Općina pokušat će 
osigurati sredstva preko Županije 
-rad na daljnjim projektima proširenje Borovika, uzeli u najam dio zemljišta, boriti se za isti trošak koji 
imaju oni na kopnu za zbrinjavanje otpada 
-Stomorska, izgradnja kompletne luke počinje u 10mj, ljetni period će služiti za provođenje javnih nabava za 
izbor izvođača i sl., velika investicija u vrijednosti 14 miliona kuna 
-nakon luke Stomorska koja mora biti dovršena kroz 2 godine ide luka Nečujam za koju je idejna 
dokumentacija napravljena 
-Rogač, zid i cesta, početkom lipnja trebala bi biti otvorena, pa ishođenje dokumentacije-uporabne dozvole,  
velika investicija za izgradnju ogradnog zida - iskoristiti dok su radovi u tijeku za izgradnju ceste za kuće uz 
državnu cestu jer one nemaju izlaz na istu 
-poslove otežavaju stalne anonimne prijave, suradnja s policijom 
-UPU Stomorska i Maslinica, provedeni 
-projekt za Donju Krušicu, voda i struja, krenuti će ovih dana, radove izvršiti do 1.6., zatim projekt ceste u 
drugoj fazi 
-projekt izgradnje tržnice, do sezone će biti završena 1.faza, misli da će biti reprezentativni projekt na Trgu 
Eugena Buktenice 
-član je zajedno sa Županom Strateške komisije, pri Vladi, za rješavanje Livke, do 1.6. rok za rješavanje, 
smatra da su na pravom putu da se to konačno riješi 
-ide novi Zakon o državnoj imovini koji će olakšati dolazak do državne imovine i njeno korištenje  
-GDU, uz pomoć ministra dogovoreno je da novim sporazumom 60% snosi Ministarstvo, na listi smo 
čekanja 3.po red, napravljen plan na 1000 i nešto hektara, da se obrade najprije građevinska područja koja su 
interesantna svima 
-pripremljena dokumentacija za zaobilaznicu, zatražili izmjenu lokacijske dozvole, preprojektiranje ceste 
ispod dj.vrtića prema Gorenjem Selu 
-pri posjetu župana, puno toga dogovoreno, imamo njegovu podršku  
-priprema natječaja za 2018, otišlo nekih 12-13 zahtjeva prema županiji  
-naplata poreza, pala za 25% u prva 3 mjeseca 
-izrada dokumentacije za plaže, za Maslinicu izrađena, sada ide Stomorska, pa Banje Rogač, sve plaže koje 
su označene kao F6 moraju imati svoju plansku dokumentaciju, natječaj za ovu sezonu za „dohranu“ plaža 
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-Član radne skupine za izradu Zakona o otocima koji bi trebao u 9 mjesecu doći na Sabor 
-pripreme za natječaje, od MRRIFEU dobili 250 tisuća, od Ministarstva graditeljstva 150 tisuća kuna 
-stalni Sastanci u županiji kako bi izvukli što više sredstava, stalno treba biti u toku 
-rad sa strankama, sa udrugama, sa mjesnim odborima, pa kao predsjednik Turističke zajednice, s 
komunalnim poduzećem, član skupštine Vodovoda i Prometa, mnogo sastanaka 
-pokreće projekt staračkog doma 
 
Zahvaljuje svima koji su pomogli u ostvarenju rezultata, i svima vijećnicima na strpljenju i što su saslušali 
izvješće. 
 
 Predsjedatelj otvara raspravu. 
 Tihomir Glavurtić ima primjedbu na projekt tržnice, ono nikad ne bi dozvolio, to će biti sve puno 
smeća i šporkice.  
 Načelnik naglašava da je tržnica dobila sve suglasnosti pa i konzervatora, ništa nije uništeno, čak će 
se i voda moći koristiti, predlaže da se sačeka da se dovrši pa onda komentira što ne valja. 
 Tihomir Glavurtić nije zadovoljan sa radom po mjestima općenito, sa ulaganjem u Maslinicu 
posebno. 
 Načelnik naglašava kako je uvijek na raspolaganju, kako npr.Općina ne može otvoriti dućan u 
Donjem Selu ali može pomoći davanjem besplatnog prostora. Za Maslinicu su napravljena 3 velika projekta. 
Za Donje Selo velika sredstva utrošena, pogotovo za Donju Krušicu, sada ide projekt za vodu i struju, zatim 
hortikulturalno rješenje u Donjem Selu. 
 Predsjedatelj poziva na usvajanje Izvješća. 
 Izvješće se usvaja sa 8 glasova ZA, 1 PROTIV i 2 SUZDRŽANA 
 
Ad. 4)  
 Predsjedatelj prelazi na 4.točku i prepušta riječ Načelniku. 
 Načelnik predlaže da se na donošenju ove odluke još poradi budući ionako ne može biti provediva u 
ovoj godini, da se nadopuni i bude još bolja. 
 Boris Gabela predlaže promjenu datuma početka zabrane od 1.lipnja, a ne 15 lipnja, te da treba i 
turizam i građevinu dovesti u srazmjer jer bez i jedne i druge djelatnosti ne možemo. 
 Tihomir Glavurtić predlaže obavezno zapošljavanje još jednog komunalnog redara, po mogućnosti 
struke inženjera građevine, da bude šef komunalne službe. 
 Goran Tvrdić smatra da odluku treba donijeti bez obzira kada se može primjenjivati, i onda je 
mijenjati ako treba. Predlaže da se u članku 2. iza riječi buka doda „i prašina“, u članku 3. zabrana za sve da 
bude 01.06.-30.09., a u članku 7. briše se NN 40/15, novi naputak NN 23/18. Također ističe da se kazne 
drastično mijenjaju u odnosu na prije i kad bi ih primjenjivali poslali bi pravu poruku. 
 Vicko Kaštelanac se slaže s Načelnikom da se odgodi donošenje, treba dati vremena da se očituju 
građevinari i onda odlučiti. Odluka treba biti provodljiva, trebalo bi se upotrijebiti iskazivanje u mjerama, 
npr. decibelima i sl. 
 Boris Gabela postavlja pitanje koliko vremenski ograničiti jer smatra da se građevinare dosta 
zakinulo u vremenu, zbog toga bi sve moglo biti teže i skuplje, dozvoliti ali svesti u okvire da ne ugrožavaju 
turizam. 

Ćiril Kalebić ističe da izgradnja objekata donosi prihod počevši od komunalnog doprinosa pa sve 
dalje. Pita što raditi sa radnicima obzirom da ne smiju izbivati s posla više od 1 mjeseca. 

Goran Tvrdić smatra da je u dobroj organizaciji posla to rješivo. 1 mjesec godišnji odmor, a 1 mjesec 
poslovi izvan naselja kojih sigurno ima. 
 Predsjedatelj predlaže odluku dodatno razraditi, treba zadovoljiti i turizam i građevinarstvo, oba 
sektora, preciznije odrediti mjesto i vrijeme zabrane. Predlaže da se na službenu stranicu Općine Šolta objavi 
javni poziv radi savjetovanja sa zainteresiranom javnošću i stavi na uvid prijedlog Odluke. 
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 Predsjedatelj zaključuje ovu točku dnevnog reda sa  
 

Zaključkom 
Općinski načelnik utvrdit će Nacrt prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 
tijekom turističke sezone te ga javno objaviti na internetskim stranicama Općine Šolta, a radi savjetovanja sa 
zainteresiranom javnošću koja svojim prijedlozima i sugestijama može pridonijeti donošenju kvalitetnije 
Odluke. 
 
 
 
Ad. 5.)  
 Pročelnica obrazlaže cijeli paket planova (Ad. 5, 6, 7, 8, 9, 10). Sve općine imaju obvezu donijeti ove 
planove prema Programu aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od interesa za RH u 2018., 
kojeg je donijela Vlada RH što je objavljeno u NN 28/18.  
 Načelnik izvješćuje o primjeni agrotehničkih mjera. 

Također izvješćuje da su u DVD-u Šolta zaposlena 4 vatrogasca, u sezoni će biti još 8. 
 Predsjedatelj napominje kako bi npr.Plan evakuacije trebalo napraviti kako treba, ne kopirati od 
prije, jer u slučaju požara to je veliki problem. Treba ažurirati planove.  
 Tihomir Glavurtić predlaže da vatrogasci bar 1 godišnje održe obuku te da se u javne prostore stavi 
plan evakuacije u slučaju požara. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o planovima. 
 
Ad. 6)  
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o primjeni agrotehničkih mjera u 2017.g. 
 

Ad. 7)  
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 

 
Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2018.g. 

 
Ad. 8)  

Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 
interesa za Republiku Hrvatsku u 2018. godini na području Općine Šolta 

 
Ad. 9)  

Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2018.g. 
 
Ad. 10)  
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom prostoru 
Općine Šolta za 2018.g. 
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Ad. 11) 
 Predsjednik poziva Tihomira Glavurtića koji je pismeno dostavio zahtjev za 2 točke dnevnog reda ili 
pod Razno. 
 Tihomir Glavurtić iznosi problem naplate za privez brodova u Maslinici. Dogodi se da 10-12 
brodova bude privezano istovremeno i da nema tko naplatit, a ujedno brodovi do 20m plaćaju samo 20 kn po 
satu što je sramotno. 
 Predsjedatelj obrazlaže da samo veći brodovi plaćaju 2kn po osobi, a manji brodovi plaćaju 
simbolično, tako je propisano. Ali se ne smije dogoditi da istovremeno bude privezano više od 3 broda. Sve 
preko toga treba kazniti. Pokušat se najprije dogovoriti sa brodarima, a ako ne uspije prijaviti ih Lučkoj 
kapetaniji. 
 Boris Gabela predlaže da se zamoli lučki kapetan da bude u Maslinici u frekventne sate i odmah vrati 
brodove.  Nakon nekoliko puta to se više neće događati. 
 Načelnik predlaže organizirati sastanak sa našim lučkim kapetanom i ravnateljem Lučke kapetanije 
Vidanom te predstavnicima mjesnih odbora. Svakako potrebno napraviti raspored brodara, i to treba 
organizirati u narednih 15 dana. 
  

Tihomir Glavurtić iznosi drugi problem. Javne površine su postale ploče za oglašavanje. Misto puno 
škrinja, frižidera, koji su ili zarđali ili su oblijepljeni reklamama, suncobrani i tende svi raznovrsni. 
 Načelnik napominje da će trebati izvršiti izmjene Odluke o javnim površinama, da se plaća onoliko 
mjeseci koliko se radi. Odredbe o izgledu tendi i suncobrana već propisane našom odlukom. 
 Predsjedatelj naglašava da plan korištenja javnih površina radi Načelnik i treba ga s njime uskladiti. 
 
Načelnik napušta sjednicu u 11:10 sati. 
  
 Inga Tomić-Vrdoljak ima nekoliko pitanja koja želi da uđu u zapisnik i da se po njima rješava:   
 -kome će se dati u zakup WC-i u Nečujmu i hoće li biti uopće otvoren javni wc; 
 -kada počinje rad jedinog dućana u Nečujmu; 

-da li postoji mogućnost postavljanja bankomata u Nečujmu; 
-javna rasvjeta Mala Maslinica – Piškera, da li se na tome radi? 
 
Goran Tvrdić ističe da nije zadovoljan odgovorom Načelnika koje je dobio na postavljeno pitanje u 

svezi zatrpanog puta prema uvali Senjska. Nije ponudio nikakvo rješenje. 
Obzirom da Načelnik nije prisutan, pitanje u svezi događanja oko jame, Babina jama-zatrpavanje 

speleološkog nalazišta na eksploatacijskom polju, upućuje Predsjedniku. Zanima ga da li se Općinsko vijeće 
nekim dopisom ili zaključkom može ograditi od toga, obzirom da su tamo u zadnje vrijeme dolazili i 
konzervatori i speleolozi, arheolozi i sl., pa da ne bude pitanja gdje su bile općinske službe.  
 Zvjezdana Jelinčić ističe da su konzervatori bili i utvrdili da jama nije uništena i donijeli rješenje da 
se zaštiti. 
 Goran Tvrdić tvrdi da je nakon toga to područje minirano, tj nakon toga je vjerojatno zatrpana. 
 Predsjedatelj naglašava da Općina nema ništa s tim, da je to u nadležnosti Konzervatora ili možda 
Uprave za zaštitu prirode ili sl.. Neka oni o tome brinu. Jama je na privatnoj parceli, ne na javnoj površini, a i 
očito nije bila posebno zaštićena. O tome bi nam netko trebao reći više detalja, o kakvoj kategoriji je riječ da 
bi znali o čemu se točno radi.  

Predsjedatelj zaključuje-nalaže Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Šolta da zatraži od 
Konzervatorskog odjela Ministarstva kulture izvješće o tome što se poduzelo po ovom pitanju. 
 
 Tihomir Glavurtić upućuje kritiku kako se iz godine u godinu ponavlja isto, još uvijek radovi po 
mjestima nisu počeli a sezona samo što nije počela, do 1.4. svi radovi trebaju biti završeni. Mjesni odbori ne 
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znaju koliko novaca imaju za svoje mjesto npr.za plaže. Od Željka Zlendića koji je zadužen za mjesne 
odbore ne dobiva tražene informacije. Također glavari moraju biti upoznati s planovima Turističke 
zajednice, nitko ne zna što će se događat, a svi o svemu pitaju glavara. 
 
 Pročelnica iznosi žalbu Ivice Bezića, Šore, na rješenje o komunalnom doprinosu, odnosno na 
odbijenom zahtjevu za oslobađanje od plaćanja komunalnog doprinosa. Nakon kraće rasprave Predsjedatelj 
zaključuje, kada obveznik preda potpunu dokumentaciju onda će Vijeće raspravljati o predmetu i 
oslobađanju od komunalnog doprinosa. Poslati mu požurnicu. 
 
 
 
 Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:45 sati. 
 
 
 
 
 
  

 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
 
 
 
KLASA: 021-05/18-01/03 
URBROJ:2181/03-01-18-2 
Grohote, 11.04.2018. 


